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HAPPY HOLIDAYS! | JOYEUSES FÊTES !  
 

Last week the Executive Director attended a meeting to establish 
a framework for an Extended Producer Responsibility program 
for Packaging and Printed Paper (EPR for PPP). Our members 
voted in favour of EPR for PPP at the 2016 UMNB AGM and we 
are excited to see progress.  
 
We also spent time preparing for the Dec 16 Provincial-Municipal 
Council (PMC) meeting with Ministers Jeff Carr, Andrea 
Anderson-Mason, and Carl Urquhart. Keep your eyes peeled for 
our report on the PMC meeting in the New Year. 
 

Steven Hart (AMANB/AAMNB), Margot Cragg               Please note that this will be our last Bulletin until 2020, and the   
                                                                                 UMNB office will be closed from December 23 – January 2.  

                            Happy holidays!  
 
La semaine dernière, la directrice générale a assisté à une réunion visant à établir le cadre d'un programme de 
responsabilité élargie des producteurs pour les emballages et le papier imprimé (REP pour les PPP). Nos 
membres ont voté en faveur de l'EPR pour les PPP à l'AGA 2016 de l'UMNB et nous sommes heureux de voir 
les progrès accomplis.  
 
Nous avons également passé du temps à nous preparer pour la réunion du Conseil provincial-municipal du 16 
décembre avec les ministres Jeff Carr, Andrea Anderson-Mason et Carl Urquhart. Gardez l'œil ouvert pour 
notre rapport sur la réunion du CPM dans la nouvelle année 
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Veuillez noter que ce sera notre dernier Bulletin jusqu'en 2020 et que le bureau de l'UMNB sera fermé du 23 
décembre au 2 janvier. Joyeuses fêtes !  
 

 

NEWS | NOUVELLES  
 
Provincial Government Tables 2020-21 Capital Budget  
On Tuesday, Government announced the 2020–2021 Capital Budget. Government plans to spend $599.2 
million, down from $600.6 million budgeted last year. The budget maintains spending on Municipal 
Designated Highways at $10M, and maintains spending for the provincial cost-share of the 
infrastructure bilateral agreement (IBA) at $10M. More details on department spending will shared in the new 
year. 
  
The capital budget is available online: 
https://www2.gnb.ca/content/dam/gnb/Departments/fin/pdf/Budget/2020-2021/2020-
2021CapitalEstimates-BudgetDeCapital2020-2021.pdf 
 
Minister Steeves’ speech: https://www2.gnb.ca/content/dam/gnb/Departments/fin/pdf/Budget/2020-
2021/2020-2021CapitalBudgetSpeech.pdf 
  
 
Le gouvernement provincial dépose le budget d’immobilisations 2020-2021 
Mardi, le gouvernement a annoncé le budget d'investissement 2020-2021. Le gouvernement prévoit dépenser 
599,2 millions de dollars, en baisse par rapport aux 600,6 millions de dollars prévus au budget de l'an dernier. 
Le budget maintient un budget pour les routes désignées de $ 10 M et un budget pour le portion des coûts 
provinciaux de l'Entent bilatéral intégré de l'infrastructure de $ 10 M, comme prévu. D'autres détails sur les 
dépenses des ministères seront communiqués au cours de la nouvelle année. 
 
Le budget de capital est disponible en ligne : 
https://www2.gnb.ca/content/dam/gnb/Departments/fin/pdf/Budget/2020-2021/2020-
2021CapitalEstimates-BudgetDeCapital2020-2021.pdf 
 
Discours du Ministre Steeves : https://www2.gnb.ca/content/dam/gnb/Departments/fin/pdf/Budget/2020-
2021/2020-2021BudgetDeCapitalDiscours.pdf 
 
 
 

UMNB IN THE MEDIA | L’UMNB DANS LES MÉDIAS  
 
9 DEC 2019 – CBC Maritime Noon – What counts as fair criticism of our politicians? 
UMNB’s Executive Director Margot Cragg joined the conversation about online abuse faced by municipal 
elected leaders on CBC’s Maritime Noon. The segment begins at 10:05 and Margot is on at 46:10. 
https://www.cbc.ca/listen/live-radio/1-38-maritime-noon/clip/15750625-starship-enterprise-santa-display-
what-counts-as-fair-criticism-of-our-politicians 
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ABOUT UMNB | À PROPOS DE L’UMNB 
 
The Union of the Municipalities of New Brunswick (UMNB) is a bilingual association of sixty local 
governments of all sizes, representing over one third of New Brunswick’s population. Since 1994, UMNB has 
advocated for strong, sustainable communities throughout the province. Our members decide UMNB’s 
policies & priorities through member resolutions, at regional Zone meetings, and at our Annual General 
Meeting. Together, our members tackle local challenges and share solutions to make life better for their 
citizens.  
 
Follow us on Twitter @MunicipalNB and on Facebook @MunicipalNB.  
 
 
L’Union des municipalités du Nouveau-Brunswick (UMNB) est une association bilingue de 60 
gouvernements locaux à travers la province et qui représente plus du tiers de la population.  
Depuis 1994, l’UMNB milite pour des collectivités fortes et durables à la grandeur de la province. Nos 
membres déterminent les politiques et les priorités de l’UMNB au moyen de résolutions adoptées par les 
membres, lors des réunions régionales de zones et de notre assemblée générale annuelle. Nos membres 
unissent leurs efforts pour relever les défis locaux et échangent des solutions visant à améliorer la vie de 
leurs citoyens. 
 
Suivez-nous sur Twitter @MunicipalNB et sur Facebook @MunicipalNB. 

 


